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El xef Michel Baylocq va presen-
tar ahir un nou concepte gas-
tronòmic que permetrà gaudir 
al propi domicili dels plats que 
es poden trobar al restaurant, 
a través de la pàgina web www.
opciocuina.com. Es tracta d’un 
restaurant en línia que en la fase 
inicial oferirà entre 25 i 30 plats i 
diferents vins i que es podrà pa-
gar mitjançant una transferència 
bancària per Internet.  

Els plats, que se serviran entre 
les set de la tarda i les deu de la 
nit, s’hauran de demanar, com a 

mínim, amb un dia d’antelació, 
i s’elaboraran el mateix dia del 
lliurament. Així mateix, segons 
van explicar ahir els promotors 
de la iniciativa, les comandes, 
que hauran de superar els 25 eu-
ros, sortiran “entre un 25 i un 40% 
més barates que al restaurant”. 
Pel que fa a l’abast del projecte, la 
distribució es farà a tot Andorra 
menys al Pas de la Casa, Arinsal i 
la part més allunyada de les par-
ròquies d’Ordino i Sant Julià.

Baylocq, que actualment di-
rigeix l’empresa de càtering 
Cuin’Art i havia estat el xef del 
restaurant encampadà El Cres-

per, va sostenir ahir, en la pre-
sentació del restaurant en línia, 
que “els últims anys hi ha hagut 
una davallada dels ingressos als 
restaurants” i va argumentar que  
“si la gent no va tant al restaurant, 
hem d’anar nosaltres al client”. 

Amb tot, el fundador d’Opció 
Cuina va apuntar que la filoso-
fia serà la mateixa que fins ara 
i que els productes seran “cent 
per cent naturals”. Així mateix, 
Baylocq va assenyalar que els ali-
ments “se serviran en barquetes 
termosegellades i que “es dona-
rà assessorament de com s’ha de 
presentar el plat”.

Segons va explicar el xef, 
aquest mes de desembre serà 
d’“aprenentatge”, mentre que a 
finals de gener la plataforma es-
tarà a punt. Així mateix, durant 
aquest mes cada plat tindrà el 
seu vi, amb la descripció corres-
ponent, gràcies a la col·laboració 
en el projecte del sommelier Ber-
trand Ferré. 

Bailocq va comentar que la 
web serà també “una pàgina 
d’informació gastronòmica, en 
què farem cursets de cuina sobre 
la tòfona o donarem consells so-
bre maridatges, entre altres co-
ses”, i servirà de plataforma per 

conèixer llocs on es pot celebrar 
bodes o comunions. Així mateix, 
el xef va apuntar que en una se-
gona fase s’han plantejat obrir 
franquícies en altres ciutats, com 
Barcelona o Tolosa, i oferir un 
servei de càtering als restaurants 
del país que ho demanin. 

Neix el primer restaurant en línia per 
oferir plats a domicili via Internet

gastronomia
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El xef d’opció Cuina, michel Baylocq.

L’auditoria externa per determi-
nar la represa total de l’obra del 
túnel dels Dos Valires es comença-
rà a fer aquesta mateixa setmana. 
L’empresa internacional francesa 
Bureau Veritas serà l’encarrega-
da d’elaborar l’estudi, que ha de 
dictaminar quines activitats cal 
fer per continuar els treballs i “si 
el resultat final de l’obra coincidi-
rà realment amb el que figurava 
en el projecte inicial”. Així ho va 
explicar el cap de Govern, Jaume 
Bartumeu, després de la sessió de 
consell de ministres, i va informar 
també que l’empresa espanyola 
Dragados farà les comprovacions 
pertinents pel seu compte. 

rEprEsa parCial dEls trEBalls
D’altra banda, ahir al matí es va 
reprendre parcialment les obres, 
al marge del sector de l’estructura 
afectada per l’accident, que està 
aturada i precintada per ordre de 
la Batllia des del 9 de novembre. 
Segons va informar Bartumeu, 

l’executiu va enviar dilluns un co-
municat a l’UTE per confirmar el 
requeriment de Dragados de fer 
l’auditoria tècnica independent 
i per informar-los que “a partir 
del 9 de novembre es podrà dur 
a terme, a la part feta no afectada 
per la mesura cautelar de precinte 
ordenada per la batlle instructora, 
les actuacions, intervencions i ac-
tivitats necessàries tant per verifi-
car i revisar l’obra construïda com 
per assegurar, preservar i enllestir 
els elements estructurals que po-
den resultar afectats”. 

El text també recorda que “fins 
que el Govern no rebi l’informe 
final i el pugui analitzar, es manté 
l’ordre d’aturament dels treballs 
pendents”. Pel que fa als termes 
legals, Bartumeu va apuntar ahir 
que “hi hauria d’haver un esde-
veniment extraordinari” perquè 
el Govern es presentés com a acu-
sació particular.

rEvisió dE la dEspEsa
El cap de l’executiu va informar 
també que el consell de ministres 

va aprovar ahir la regularització 
de la despesa de les obres del tú-
nel dels Dos Valires, amb una re-
visió de preus que puja a 184.170 
euros. En aquest sentit, Bartumeu 
va matisar que la pujada no està 
relacionada amb l’accident que 
hi va tenir lloc, sinó que es tracta 
d’una revisió casual referent als 
treballs d’excavació.

Control dE la CorrupCió
Coincidint amb el Dia interna-
cional de lluita contra la corrup-
ció, Bartumeu va recordar que el 
Govern continua treballant en les 
reunions del Grup d’Estat Contra 
la Corrupció (Greco) i va avançar 
que el novembre del 2010 l’orga-
nisme farà una nova avaluació a 
Andorra. 

L’empresa francesa Veritas començarà 
a elaborar l’auditoria aquesta setmana

túnEl dEls dos valirEs

Agències

Els operaris del túnel dels dos valires, ahir, treballant a la infraestructura.

El Greco fixa el novembre del 2010 per tornar a avaluar la corrupció a Andorra 
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Aprovats els 
comptes del 
2006 i 2007 amb 
el suport del PS

agències
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La comissió de Finances es 
va reunir ahir per avaluar els 
informes dels comptes gene-
rals de l’Estat del 2006 i 2007, 
corresponents a la legislatura 
d’Albert Pintat. Els comptes  
es van aprovar amb els vots 
a favor dels consellers gene-
rals dels grups parlamentaris 
socialdemòcrata i reformista, 
mentre que els tres consellers 
d’Andorra pel Canvi (ApC) 
van votar en contra de l’apro-
vació. 

Així mateix, el president 
del grup parlamentari d’ApC 
i vicepresident de la comissió 
de Finances, Eusebi Nomen, 
va dimitir com a ponent de 
l’informe dels comptes del 
2006. En aquest sentit, No-
men va assegurar que no ha 
pogut defensar l’informe i, 
per la mateixa raó, no hi ha 
votat a favor perquè “presen-
tava greus mancances i el Tri-
bunal de Comptes ja l’havia 
presentat amb reserves molt 
importants”. 


